

Ho Fung College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

2018-2019 Student Affairs Circular No.72

27 May 2019

Dear Parents,

Recruiting Host Families for Our School's Exchange Student for the School Year 2019-2020

As a partner school of AFS Intercultural Exchanges (AFS), we would like to offer you the opportunity to be the host of the exchange student who will study in our school in the coming school year (2019-2020), and, through the host family experience, help her understand our culture and way of living, so that she grows accustomed to the new environment can complete her education during her stay. Her particulars are as follows:

Age : 16
Gender : Female
Home country : Russia
Language spoken : Russian, German and English
Family background : A family of 6 (parents and 3 siblings)
Meal and physical restrictions: None

A host family is expected to welcome the AFS student to participate in her daily lives and events, and offer the student care and support, including meals and a bed for the student.

Should you have other enquiries, please contact the school office on 2425 3563. Please indicate your preference below by 31 May 2019 (Friday) for our follow-up action.

Yours sincerely,



The Principal

Ho Fung College (Sponsored by Sik Sik Yuen)



Reply Slip

(Please fill in either the English or Chinese reply slip and return to the Class Teacher by 31 May 2019 (Friday).)

I have been informed of the opportunity to be the host of an exchange student.

- I wish to host this exchange student who will be studying in the school and be contacted by AFS directly. Below please find my contact information.*
- I wish to take part in this host family scheme (with AFS exchange students at other schools) and be contacted by AFS directly. Below please find my contact information.*

Phone number : _____

Email address : _____

I regret to inform the school that I will not host an exchange student.

**You may tick in more than one option.*

Student Name: _____

Class: _____ (No. ____)

Parent's Signature: _____

嗇色園主辦可風中學
學生事務通告 2018-2019 年度第 72 號
招募 AFS 接待家庭

敬啟者：

今年，本校受 AFS(國際文化交流計劃)所托，招募本校學生家長參與計劃，擔任 2019-2020 學年之 AFS 學生接待家庭，冀望藉著與可風同學及家庭接觸相處，讓該位海外交流生了解及體驗本地文化及生活特色，以幫助其快速適應異鄉環境並且順利完成學業。來年交流生的資料概括如下：

年齡 : 16
性別 : 女
國家 : 俄羅斯
語言 : 俄語、德文及英文
家庭背景 : 6 人家庭 (與父母及三兄弟姊妹同住)
膳食及身體限制 : 無

成為 AFS 接待家庭的條件：

- 對交流生的愛心、接納及支持；
- 在交流期間(每年 8 月至翌年 7 月)負責提供膳食及床鋪，但毋需另備房間；
- 安排跟隨接待家庭平常之生活或文化活動等等。

成為接待家庭，貴子女亦可從中獲益：

- 學習及體驗如何接待外籍學生；
- 增加學習及使用英語及其他外語機會；
- 認識異國文化。

如有查詢，請致電校務處(2425 3563)。若有意成為 2019-2020 學年接待家庭，請於 5 月 31 日或之前簽署通告，以便安排。尚此奉達，敬希垂注為荷。

此致

貴家長

嗇色園主辦可風中學校長



苗志新

謹啟

二零一九年五月二十七日

回條

(請填妥中文或英文版回條，於五月三十一日或之前交予班主任)

敬覆者：

頃接來函，有關 貴校招募 2019-2020 學年 AFS 接待家庭，經已知悉；

- 本人有意成為本年 貴校交流生的接待家庭，請 貴校安排 AFS 直接聯絡本人。聯絡方法如下。*
- 本人有意成為 AFS 交流生的接待家庭(其他在港之交流生)，請 貴校安排 AFS 直接聯絡本人。聯絡方法如下。*
- 電話號碼：_____
- 電郵地址：_____
- 本人未能成為接待家庭。

* (可填多於一選項)

此覆

嗇色園主辦可風中學校長

()班()號學生()

學生家長

謹覆

二零一九年五月 日